
P R O T O K Ó Ł   Nr 6/24

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Czarnej Białostockiej 

w dniu 11 grudnia 2024 r.

Miejsce  obrad:  sala  konferencyjna  Urzędu  Miejskiego  w  Czarnej  Białostockiej  przy  

ul. Torowej 14A.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Paulina Miłkowska – Przewodnicząca Komisji,

2) Anna Antonina Jagielska – członek Komisji,

3) Elżbieta Glińska – członek Komisji,

4) Paweł Mróz – członek Komisji,

5) Ewa Zglejszewska – członek Komisji,

6) Jacek Chrulski – Burmistrz Czarnej Białostockiej.

Ad. 1)

Obradom  przewodniczyła  radna  Paulina  Miłkowska,  Przewodnicząca  Komisji  Skarg,

Wniosków  i  Petycji.  Powitała  wszystkich  przybyłych  na  posiedzenie,  stwierdziła

prawomocność obrad i przedstawiła porządek obrad. 

Wniosków i uwag do porządku obrad nie było.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia, zmiany w porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie  prośby  Mieszkańca  z  dnia  21  listopada  2024  r.  o  wykonanie  dojazdu  

do ul. Leszczynowej 12 w Czarnej Białostockiej.

3. Sprawy różne (sprawy bieżące, korespondencja, oświadczenia i komunikaty). 

4. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 2) 

Komisja  Skarg,  Wniosków i  Petycji,  rozpatrzyła  prośbę  Mieszkańca  z  dnia  21 listopada  

2024 r. o wykonanie dojazdu do ul. Leszczynowej 12 w Czarnej Białostockiej, po dyskusji

uznała,  iż  wykonanie  tego  zadania  jest  zasadne  ale  w  bliżej  nieokreślonym  terminie.  

Plan projektowy ul.  Leszczynowej został  przygotowany w 2010 r.  i  dojazd do wskazanej

działki w tym projekcie nie został uwzględniony dlatego też nie został wykonany. Wykonanie

nawierzchni ul. Leszczynowej jest w tej chwili objęte gwarancją i obecnie nie ma możliwości
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dokonania  zmian  na  odcinku  dojazdowym  do  ul.  Leszczynowej  12.  Wskazany  przez

Mieszkańca  odcinek  nie  jest  w  pełni  uzbrojony,  tym  samym  wykonanie  teraz  nowej

nawierzchni  mija  się  z  celem,  gdyż  wiąże  się  z  jej  rozebraniem  w  przypadku  

np.  przeprowadzenia  kanalizacji  co  generowałoby  dodatkowe  koszty.  Komisja  uznała,  

że wykonanie dojazdu byłoby sensowne dopiero po pełnym zakończeniu uzbrojenia działki.

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, w głosowaniu jawnym, jednogłośnie uznała prośbę za

zasadną, ale termin jej realizacji nieokreślony (za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0) .

Ad. 3)

W punkcie „Sprawy różne” omówiono:

 problemy z oświetleniem ulicznym w gminie;

 omówienie  programu  polityki  zdrowotnej  w  zakresie  rehabilitacji  leczniczej

mieszkańców gminy;

 uwaga dotycząca kierowców PKS Nova, którzy jadąc z Białegostoku nie wjeżdżają  

w zatoczkę autobusową;

 dyskusja  nad  możliwością  usunięcia  budek  sprzedażowych  przy  garażach  

od ul. Sienkiewicza w Czarnej Białostockiej.

Ad. 4) 

W  związku  z  wyczerpaniem  się  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji  zamknęła

posiedzenie i podziękowała wszystkim za przybycie.

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

1) Paulina Miłkowska ………………….………………….….....

2) Anna Antonina Jagielska ……………………………………..

3) Elżbieta Glińska ………………………………………………

4) Paweł Mróz ………………………...……….…………..….....

5) Ewa Zglejszewska …………………………………….……...

W załączeniu do protokołu:

 lista obecności na posiedzeniu.
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